

SAB

3025-2/0001 Bellahøj I-II. Helhedsplan.

15. juni 2017

## Følgegruppemøde nr. 08

**Dato:** 11. maj 2017, kl. 15.30-17.00

**Sted:** SAB Bellahøjs bestyrelseslokale  
Bellahøjvej 34b, kld. 2700 Brønshøj

### KAB

Vester Voldgade 17  
1552 København V

T 33 63 10 00

F 33 63 10 01

kab@kab-bolig.dk

www.kab-bolig.dk

CVR-nr. 56 81 59 10

### Beboerservice

Man - ons kl. 10.00-14.30

Torsdag kl. 10.00-18.00

Fredag kl. 10.00-12.00

### Kontaktoplysninger

Pernille Egelund Johansen  
Projektleder

T 33 63 11 06

F 33 63 10 09

pen@kab-bolig.dk

### Følgegruppe

| Navn                  | Initialer | Titel              | e-mailadresse  | Evt. afbud |
|-----------------------|-----------|--------------------|--|------------|
| John Steen Johansen   | JSJ       | Afd. Best. Formand | <a href="mailto:johnsteenjohansen@hotmail.com">johnsteenjohansen@hotmail.com</a> |            |
| Dan Møller            | DM        | Afd. Best. Medlem  | <a href="mailto:dan-moeller@get2net.dk">dan-moeller@get2net.dk</a>               | Afbud      |
| Thor Nielsen          | TN        | Afd. Best. Medlem  | <a href="mailto:tuni@thorulla.dk">tuni@thorulla.dk</a>                           |            |
| Ellen Højgaard Jensen | EHJ       | SAB Best. Medlem   | <a href="mailto:ehj@kab-bolig.dk">ehj@kab-bolig.dk</a>                           |            |
| Stig Torp Kaspersen   | STK       | SAB Best. Medlem   | <a href="mailto:stk@kab-bolig.dk">stk@kab-bolig.dk</a>                           |            |
| Michael Willer Jensen | MWJ       | Chefkonsulent      | <a href="mailto:mwi@kab-bolig.dk">mwi@kab-bolig.dk</a>                           | Afbud      |
| Søren R. Andersen     | SRY       | Driftschef         | <a href="mailto:sry@kab-bolig.dk">sry@kab-bolig.dk</a>                           |            |
| Martin Krogh Høiris   | MKH       | Driftsleder        | <a href="mailto:makh@kab-bolig.dk">makh@kab-bolig.dk</a>                         | Afbud      |
| Pernille Egelund      | PEN       | Projektleder       | <a href="mailto:pen@kab-bolig.dk">pen@kab-bolig.dk</a>                           |            |
| Søren Haugsted        | SHA       | Arkitema           | <a href="mailto:sha@arkitema.dk">sha@arkitema.dk</a>                             |            |
| Jakob Suenson Schou   | JJS       | Arkitema           | <a href="mailto:jjsc@arkitema.dk">jjsc@arkitema.dk</a>                           |            |
| Mads Nicolai Jensen   | MNJ       | Niras              | <a href="mailto:mnie@niras.com">mnie@niras.com</a>                               |            |
| Henriette Nielsen     | HN        | GHB Landskab       | <a href="mailto:hn@ghb-landskab.dk">hn@ghb-landskab.dk</a>                       | Afbud      |

### Indholdsfortegnelse

|                                |   |
|--------------------------------|---|
| 1. Godkendelse af referat..... | 2 |
| 2. Projekt. ....               | 2 |
| 3. Tids- og handlingsplan..... | 2 |
| 4. Økonomi.....                | 3 |
| 5. Eventuelt.....              | 3 |
| 6. Næste møde.....             | 3 |

SAB

3025-2/0001 Bellahøj I-II. Helhedsplan.

Følgegruppemøde nr. 09  
den 11. maj 2017

## 1. Godkendelse af referat

*Referat fra FGM 08 afholdt den 20. april og udsendt den 25. april 2017.*

### **Indstilling:**

*Følgegruppen bedes godkende referatet.*

Følgegruppen godkendte referatet.

## 2. Projekt.

## 3. Tids- og handlingsplan

*Følgegruppen godkendte Arkitema/Alectia som totalrådgiver på sidste følgegruppemøde. Rådgiverne deltager på mødet, hvor de præsenterer sig selv og fremlægger deres forslag til beboerproces, som skal præsenteres på beboermødet den 6. juni 2017. Forventningsafstemning med følgegruppen*

Følgegruppen og rådgiverne præsenterede sig. Arkitema takkede for opgaven, der blev udleveret en overordnet og forenklet tidsplan, samt den tilbudte model for beboerinvolvering, som blev kort præsenteret.

*Følgegruppen drøfter form og indhold for beboermødet.*

Følgegruppen drøftede dagsordenen for beboermødet d. 6. juni 2017 og det blev besluttet at overordnet skal output fra beboergrupperne blive til en indstilling til følgegruppen, der så danner basis for den videre projektering.

Dagsordenspunkter: Velkomst v. Formand for afdelingsbestyrelsen, John Steen Johansen. Gennemgang af workshopforløb v/ Arkitema. Emner: Køkken og Bad. Landskab? Og Beboerhus? Spilleregler - rammer, tekniske begrænsninger, økonomi. Tidsplan. Tilmelding til tema-grupper.

Vigtigt at involverer de unge. Hvordan?

Der skal efterfølgende kunne tilmeldes temagrupper på ejendoms-kontoret indtil 28. juni 2017.

PEN skriver invitation og udsender til kommentar og godkendelse inden print og uddeling v/ ejendoms-kontoret.

SAB

3025-2/0001 Bellahøj I-II. Helhedsplan.

Følgegruppemøde nr. 09  
den 11. maj 2017

Beboerhus er endnu kun på skitsestadiet, intet er endnu konkret. Der er muligt at vise et skitseforslag, der er placeret på kommunens oplagsplads ved siden af Restaurant Bellahøj. Der kan laves en interesse liste, hvor man kan notere sig. Der kan så tages kontakt senere.

*Vedrørende de grønne arealer, der projekteres af GHB Landskab for alle selskaberne på Bellahøj, foreslås det, at Fælles Have varetager følgegruppens rolle, og at der etableres en beboergruppe, hvor beboere fra de 4 afdelinger kan give input til det fælles haveanlæg samt et katalog med modeller for nærarealerne, som så kan tilpasses efter de enkelte afdelingers ønske.*

Landskabet v/PEN. Den fælles projektledelse foreslår at der etableres en temagruppe for landskab med beboere fra alle 4 afdelinger og at Fælles Have bliver følgegruppe for dette arbejde. Dette er endnu ikke godkendt hos FSB og AaB, men kan også præsenteres som en mulighed, hvor man kan notere sig på en interesse liste.

#### **Indstilling:**

*Følgegruppen bedes godkende orienteringen.*

Følgegruppen godkendte orienteringen og modellen for Landskab.

#### **4. Økonomi**

#### **5. Eventuelt**

#### **6. Næste møde**

*Følgegruppen skal aftale de kommende følgegruppemøder.*

**Beboerinformationsmøde afholdes på Restaurant Bellahøj tirsdag den 6. juni, kl. 19-22. Afholdt.**

Næste møde i følgegruppen blev aftalt til d. 20. juni 2017, kl. 15.30-17.30. Thor tilbød at vise sit køkken frem. John har efterfølgende tilbudt at vise udsigten frem fra toppen af sin bolig.

Forslag til emner: Ventilationsprincip, Genhusning.

Med venlig hilsen

Pernille Egelund Johansen